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Dnr 14KS/0389 Kommunstyrelsen 2014-09-17 § 153 

Dialog för översyn av skolorganisationen 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Processbeskrivningen godkänns. 

2. Kommundirektören ges i uppdrag att genomföra dialogen enligt 

förslaget. 
 
Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen har, baserat på resultatet i den lokala folkomröstningen om 

organisationen av de kommunala grundskolorna, föreslagit en brett genomförd 

dialog. Detta föreslås genomföras med berörda föräldrar och elever samt 

skolpersonal som huvudsaklig målgrupp. Den föreslagna processen innefattar 

en kombination av information webbenkät, stormöten samt lokala skoldialoger. 

Sammanställning av synpunkter och slutsatser av medborgardialogen 

presenteras under våren 2015 som beslutsunderlag för kommunens fortsatta 

arbete. Eventuella beslut som tas med anledning av organisationsöversynen kan 

som tidigast träda i kraft till höstterminen 2016. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Dialog för översyn av skolorganisationen, 2014-09-02. 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar på bifall till kontorets förslag med tillägg 

som punkten 3 att ”Prioritera processen för Kyrkskolan och Skärgårdsskolan så 

att eventuella förändringar kan genomföras till höstterminen 2015. 

 

Deshira Flankör (M) yrkar bifall till kontorets förslag och avslag på Andersson 

Ribbings yrkande. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om styrelsen beslutar enligt kontorets förslag 

och finner att styrelsen beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Ordföranden ställer proposition om styrelsen beslutar att bifall Andersson 

Ribbings tilläggsyrkande som punkten 3 eller avslå densamma. Ordföranden 

finner att styrelsen beslutar att avslå Andersson Ribbings tilläggsyrkande. 

 

Votering begärs. 

 

De som beslutar att avslå Andersson Ribbings tilläggsyrkande röstar ja, de som 

beslutar att bifalla Andersson Ribbings tilläggsyrkande röstar nej. 

 

Deshira Flankör (M) – JA, Peter Frej (M) – JA, Filip Joelsson (MP) – JA,  
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Stefan Dozzi (KD) – JA, Fredrik Sneijberg (FP) – JA, Malin Åberg Aas (MP) – 

JA och Anders Bergman (FP) – JA, 

 

Annika Andersson Ribbing (S) – NEJ, Nils-Erik Särnbrink (S) – NEJ, Sandro 

Wennberg (S) – NEJ och Mikael Lindström (S) – NEJ. 

 

Med 7 ja-röster mot 4 nej-röster beslutar kommunstyrelsen att avslå Andersson 

Ribbings (S) tilläggsyrkande. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande skriftliga reservation: ”Hösten 2012 drev den 

politiska majoriteten igenom ett beslut om ny skolorganisation trots stark kritik 

från både elever, föräldrar och personal. Vi socialdemokrater var kritiska till 

stora brister i beslutsunderlagen beträffande bland annat elevunderlag och 

prognosticerade kostnader/besparingar.  

 

Beslutet forcerades trots att stora grupper föräldrar signalerade starkt missnöje. 

Bristen på dialog och kommunikation var i sig en negativ ingrediens i 

hanteringen. Beslutet ledde till att föräldrar startade ett sk. folkinitiativ och 

samlade in nästan fyra tusen namnunderskrifter. Dessa inlämnades i juni 2013. 

Först ett antal månader senare togs beslut att folkomröstning skulle 

genomföras. I slutet av maj, i samband med EU-valet och nästan ett år efter 

namninsamlingens överlämnande, genomfördes folkomröstningen. Utslaget 

blev tydligt. 75% ja, 12% nej och 12% blankröster.  

 

Trots detta valde återigen majoriteten att dröja med besked om vad resultatet 

skulle leda till. Nu, i september, efter ordinarie kommunval, redovisas ett 

förslag till process som omöjliggör förändringar också till nästa hösttermin. De 

många som engagerat sig i frågan ser åren gå och sina barns möjligheter till en 

annan lösning omintetgöras.  

 

Vi socialdemokrater menar att kommunen mycket väl skulle kunna prioritera 

denna fråga så att tempot kunde vara högre, utan att ge avkall på en ordentlig 

dialog. Det är orimligt att en felhanterad fråga kan få sin justering först fyra år 

senare. Därför har vi yrkat att kommunen prioriterar processen för Kyrkskolan 

och Skärgårdsskolan så att förändringar kan göras från ht -15.” 

 

Till protokollet antecknade ersättaren Mats Skoglund (V) att, i fall han haft 

rösträtt, skulle röstat för det socialdemokratiska yrkandet/förslaget.  

 
Sändlista 
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